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50 jaar 

Wat is je ervaring met de 

accountantsopleiding? 

“Ik ben in 1999 afgestudeerd aan het 

heao. Ik heb de AA-titel verkregen na het 

afronden van mijn theoretische opleiding 

en ik hoefde geen praktijkopleiding te 

volgen. Waar ik nog altijd met plezier op 

terugkijk zijn de lessen van de docenten 

die het ‘verhaal’ vertelden, in plaats van 

alleen maar theorie zonden. Ik heb het 

praktijkgedeelte in mijn opleiding wel 

gemist, en ik heb zelf de nodige ervaring 

in de praktijk moeten opdoen om te 

komen waar ik nu sta. Leren hoe je de 

theorie in de praktijk toepast is naar mijn 

mening onontbeerlijk in de opleiding. 

Studenten krijgen zo namelijk een veel 

beter begrip van waar het in het beroep 

echt om draait.” 

Waarom vind je vernieuwing en 

herziening van de eindtermen nodig? 

 

“Omdat eindtermen in belangrijke mate 

bijdragen aan een aantrekkelijke opleiding 

die studenten stimuleert om te kiezen 

voor de accountancy is een herziening 

naar mijn mening nodig. De eindtermen 

worden nu nog te vaak als een ‘moetje’ 

ervaren. In mijn verschillende rollen kom 

ik in contact met studenten én het 

werkveld en ik ervaar dat alle partijen te 

maken hebben met de uitdagingen die de 

markt met zich meebrengen. Ik vind de 

integratie van de opleiding met het 

werkveld essentieel, en ik zie de 

eindtermen als de brug tussen theorie en 

praktijk.” 

Over Patrick 

“Nieuwsgierigheid is iets wat je als kind van nature hebt, maar wat naarmate je ouder wordt 

steeds minder wordt. Die nieuwsgierigheid zorgt er echter voor dat je altijd verder blijft 

kijken dan de kaders voorschrijven. Mijn credo is dan ook: domme vragen bestaan niet! 

Want door vragen op die manier te bestempelen, creëer je drempels die voor sommige zo 

hoog zijn dat ze de ontwikkeling in de weg staan.” 


